
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-1964/1 
Podgorica, 12.10.2023. godine

Z A P I S N I K

sa 368. sjednice Savjeta, održane 12. oktobra 2023. godine

Trista šezdeset i osma sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: 
SAEM) je počela u 13.35 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković,
2. Milan Radović (putem „Zoom" platforme),
3. prof. dr Andrijana Nikolić i
4. Rajko Todorović (odsutan tokom rasprave o tački 3).

Sjednici nije prisustvovao član Edin Koljenović.

Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Sunčica Bakić -  direktorica, Elvira 
Ceković - rukovoditelj ka službe za odnose sa javnošću i opšte poslove, Đorđe Vujnović - savjetnik 
direktora za međunarodne odnose, Jelena Ninović Đuričić -  pravnica, Slađana Popović - savjetnica 
za normativno-pravne i upravne poslove i Ranka Novaković -  sekretarka SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 367. sjednice;

2. Izvještaj sa sastanka u postupku medijacije (predmet CM 1959/23) predlagača Nikole 

Ivanovića;

3. Zahtjev za saglasnost za značajnu promjenu programske strukture 7V Adria;

4. Primjena restriktivnih mjera Evropske unije prema ruskim medijima;

5. Izvještaji: ERGA i MNRA;

6. Povelja unutrašnje revizije i

7. Razno.



• Tačka 1: Zapisnik sa 367. sjednice 

Zaključak:

Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 367. sjednice.

• Tačka 2: Izvještaj sa sastanka u postupku medijacije (predmet CM 1959/23) 
predlagača Nikole Ivanovića

Dr Branko Bošković je podsjetio da je SAEM na 357. sjednici, od 29. maja, odlučio da se 
prihvati medijacija i da nije potrebno angažovanje advokatske kancelarije, već da će za navedeni 
postupak biti imenovan pravnik/ca iz Agencije koji će SAEM izvjestiti o predlozima datim u 
postupku medijacije.

SAEM-u je dostavljen Zapisnik o medijaciji, od 05.10.2023. godine, Centra za alternativno 
rješavanje sporova predlagača Nikole Ivanovića i protivnika predlagača AEM. Jelena Ninović Đuričić 
i Slađana Popović su bile ovlašćenje ispred AEM da prisustvuju sastanku u postupku medijacije.

Prof.dr Andrijana Nikolić je ponovila svoj stavove, naglašavajući da vršilac dužnosti nije 
mandatna funkcija i kao takvoga njega zakon ne prepoznaje. Smatra da Nikola Ivanović nema 
pravo na otpremninu. Milan Radović se ne slaže da SAEM ima nadležnost da donosi bilo kakvu 
odluku i da pregovara u postupku medijacije. Smatra da sud treba da odluči po predmetnoj 
situaciji. Dr Branko Bošković je saglasan da se ne prihvati medijacija kao i da sud odluči po 
navedenom predmetu.

Zaključak:

Jednoglasno je odlučeno da se medijacija ne prihvata i da Nikola Ivanović nema pravo na 
otpremninu.

• Tačka 3: Zahtjev za saglasnost za značajnu promjenu programske strukture TV Adria

Privredno društvo „Adria TV" d.o.o. iz Podgorice je imalac Odobrenja za emitovanje opšteg 
televizijskog programa „Adria TV" br. O-TV-K-02. Emiter je 15.09.2023. godine dostavio zahtjev za 
dobijanje saglasnosti SAEM-a za značajnu promjenu strukture opšteg televizijskog programa (akt 
zaveden kod AEM pod brojem br. 02-1665/2 od 15.09.2023. godine). AEM je prilikom pregleda 
zahtjeva utvrdila da isti nije potpun, pa je pozvala emitera da Zahtjev dopuni (akt broj 02-1665/4 
od 20.09.2023. godine). Emiter je 28.09.2023. godine dopunio podneseni zahtjev (akt zaveden 
kod AEM pod br. 02-1665/5 od 28.09.2023. godine) dostavljanjem traženih podataka i 
dokumentacije.

SAEM je razmotrio dostavljeni zahtjev i utvrdio da je u skladu sa Zakonom i Pravilnikom. Na 
osnovu podnesenog zahtjeva i podataka iz važećeg odobrenja zaključuje se da su uporedni podaci 
važeće i planirane programske strukture sljedeći:

Emiter -  

Naziv medija
Opis

Struktura programskih sadrža a po vrsti sadržaja (% - sedmično)

Informativni Zabavni Sportski Dječji Kulturno - 
umjetnički

Dok.-
obrazovni

„Adria TV" 
d.o.o. 

Podgorica

„Adria TV"

Odobrenje (jun 
2022.) 14,84 20,85 14,73 0,00 30,75 10,57

Zahtjev za značajnu 
promjenu strukture 
programa

18,90 26,60 13,54 1,19 26,14 7,41

Promjena (u odnosu 
na jun 2022.) +4,06 +5,75 -1,19 +1,19 -4,61 -3,16
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Posmatrano sa aspekta produkcijskog izvora sadržaja uporedni podaci planirane i važeće 
programske strukture su sljedeći:

Emiter - 

Naziv medija
Opis

Struktura programskih sadržaja 

po produkcijskom izvoru (%  - sedmično)

Sopstvena produkcija
Reemitovani

program
Kupljeni program

„Adria TV" d.o.o. 
Podgorica

„Adria TV"

Odobrenje (jun 2022.) 22,28 0,00 56,62

Zahtjev za značajnu 
promjenu strukture 
programa

26,19 0,00 45,13

Promjena (u odnosu 
na jun 2022.)

+3,91 0,00 -11,49

SAEM je zaključio da se može izdati saglasnost za planiranu promjenu strukture 
televizijskog programa „Adria TV", kao i da u području koje se pokriva televizijskim programom 
emitera neće doći do nedostatka određene vrste programskih sadržaja za koje je emiter dobio 
odobrenje za emitovanje, te da se može izdati saglasnost za planiranu značajnu promjenu 
strukture televizijskog programa.

Zaključci:

Donosi se rješenje kojim se privrednom društvu „Adria TV" d.o.o. iz Podgorice, imaocu 
Odobrenja za emitovanje br. 0-TV-K-02 (akt br. 02-891 od 21.07.2011. godine), daje saglasnost 
za značajnu promjenu strukture opšteg televizijskog programa „Adria TV", u odnosu na 
programsku strukturu koja se nalazi u Aneksu 2-2 predmetnog odobrenja i čini njegov sastavni dio 
(akt br. 02-827/4 od 15.06.2022.godine).

Promijenjena struktura televizijskog programa „Adria TV" je sljedeća:

Emiter -

Naziv
medija

Struktura programskih sadržaja po vrsti sadržaja (% - sedmično)

Informat
ivni

Zabavni Sportski Dječiji

Kulturno

umjetnič
ki

Dokumentär
no-

obrazovni

„Adria
TV"d.o.o.
Podgorica

„Adria TV"

18,90 26,60 13,54 1,19 26,14 7,41

Struktura programskih sadržaja po produkcijskom izvoru (% - sedmično)

Sopstvena produkcija Reem itovani program Kupljeni program

26,19 0,00 45,13

Rješenje će biti objavljeno na veb-sajtu Agencije.

• Tačka 4: Primjena restriktivnih mjera Evropske unije prema ruskim medijima

Početkom avgusta 2023. godine, Vlada Crne Gore je donijela Odluku o uvođenju 
međunarodnih restriktivnih mjera utvrđenih odlukama Savjeta Evropske Unije s obzirom na 
djelovanja Ruske Federacije kojima se destabilizuje situacija u Ukrajini („Službeni list Crne Gore", 
br. 079/23 od 04.08.2023), kojom je zamijenjena slična Odluka Vlade Crne Gore iz 2016. godine.
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Članom 51 Odluke Vlade CG propisano je da je Agencija za elektronske medije, kao i drugi 
organi i pravna lica nadležni za primjenu restriktivnih mjera uvedenih ovom odlukom, dužna da, u 
okviru svojih nadležnosti obezbijedi primjenu ove odluke, kao i da o preduzetim aktivnostima 
obavijesti Ministarstvo vanjskih poslova.

Zaključak:

Jednoglasno je odlučeno da se uputi dopis svim pružaocima AVM usluga da, bez odlaganja, 
iz ponude isključe programe ili sadržaje pravnih lica iz Odluke Vlade Crne Gore („Službeni list Crne 
Gore", br. 079/23 od 04.08.2023), odnosno suspenduje bilo kakav aranžman za prenos ili 
distribuciju njihovih sadržaja.

• Tačka 5: Izvještaji: ERGA i MNRA

Predsjednik Savjeta dr Branko Bošković je elektronski dostavio relevantna dokumenta sa 
prve plenarne sjednice ERGA-e u 2023.godini, u Napulju, juna o.g. i sa 22. plenarne skupštine 
MNRA, održane u septembru u Tirani, na kojima je prisustvovao. Obavijestio je prisutne o svim 
važnim zaključcima sa sastanaka, smatrajući da je dobro uvesti praksu da predstavnik AEM-a 
dostavlja izvještaj i dokumenta značajna za nadležnost rada AEM.

• Tačka 6: Povelja unutrašnje revizije

Na osnovu člana 49 stav 1 tacka 2 Zakonom o upravljanju i unutrašnjim kontrolama u 
javnom sektoru AEM je poslove unutrašnje revizije povjerila Jedinici za unutrašnju reviziju 
Regulatorne Agencije za energetiku i regulisane komunalne djelatnosti, uz prethodnu saglasnost 
Ministarstva finansija broj 08-401/23-406/2 od 25.07.2023. godine, o čemu je zaključen sporazum 
(zaveden kod AEM pod br. 02-1875 od 22.09.2023.g.).

Zaključak:

SAEM je, na osnovu člana 48 (stav 1 tačka 2) Zakona o upravljanju i unutrašnjim 
kontrolama u javnom sektoru, jednoglasno usvojio Povelju unutrašnje revizije AEM.

• Tačka 7: Razno

a) Zahtjevi člana Rajka Todorovića

Direktorica Sunčica Bakić je kazala da je više puta dobijala zahtjeve za određene 
informacije od članova SAEM-a pojedinačno. Predlaže da SAEM ubuduće formalizuje zahtjeve, 
odnosno donese zaključak po bilo kom zahtjevu, bilo kog člana.

Dr Branko Bošković smatra da svaki zahtjev treba da ima zaključak, treba ga formalizovati, 
jer shodno zakonskoj regulativi direktor AEM postupa po zaključcima SAEM-a.

Milan Radović je kazao da će uvijek biti principijelan i tražiti da članovi SAEM-a dobiju sve 
relevatne informacije neophodne za njegov rad i odlučivanje. Smatra da press clipping treba da 
bude isključivo vezan za rad AEM i oblast koju reguliše.

Rajko Todorović je istakao da je dva puta tražio određene informacije, a posljednji je 
ključni. Traži informaciju zašto je u interni press clipping stavljen nepotpisani tekst neregistrovanog 
portala Info4S „Kako šokirani dukljanski akademik Todor šokira zdrav razum i građane Crne 
Gore"?. Kazao je da je imao mnogo intervjua vezana za umjetnost, ali da ni jedan nije stavljen u 
press clipping. Smatra da je AEM preuzela ulogu distributera, po njemu, proruskog medija čiji je 
osnivač rektor Božović. AEM ne treba da širi, već da sprječava širenje, dezinformacija.
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Dr Branko Bošković je istakao da je i on više puta spominjan u press clippingu i smatra da 
je postojeća koncepcija dobra, jer se dobije dosta širih informacija iz medija, ne samo za aktivnosti 
AEM.

Direktorica Sunčica Bakić je kazala da interni press clipping radi angažovana agencija kojoj 
su dostavljenje ključne riječi po kojima se pretražuju informacije. Ni jedan tekst u press clipping-u 
ne znači da ga AEM podržava, već ima za cilj bolju informisanost, da se ukaže na to da je 
određena informacija objavljena u medijima. Ako članovi žele press clipping vezan isključivo za rad 
AEM tako će se ubuduće raditi.

Prof. dr Andrijana Nikolić smatra da ako član zatraži neku informacija, da je i dobije. 
Postavila je pitanje za članove - da li SAEM treba da glasa o svakom podnesku posebno.

Milan Radović je kazao da određena procedura mora postojati, a ponovio je da će uvijek 
glasati da svaki član dobije sve informacije koje zatraži vezan za njegov rad i odlučivanje. Razlog 
za proceduru vidi u tome da se AEM ne zatrpava nekim posebnim izvještajima. Takođe, volio bi da 
se sve incicijative čuju na sjednicama SAEM-a.

Dr Branko Bošković predlaže da se na narednoj sjednici, kada svi članovi budu prisutni, 
raspravlja o koncepciji press clippinga.

Zadužuje se AEM da dostavi informaciju po zahtjevu člana Rajka Todorovića - koji je razlog 
za stavljanje teksta „Kako šokirani dukljanski akademik Todor šokira zdrav razum i građane Crne 
Gore" portala Info4S u interni press clipping.

Odlučivanje po predlogu direktorice se odlaže za sljedeću sjednicu.

Sjednica je završena u 14.50 sati.

Zaključci:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik 
Savjeta Agencije za elektronske medije 

dr Branko Bošković
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